
Z A P I S N I K  

sa 6. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica 

 

Održane dana 2. prosinca 2021. godine s početkom u 18:00 sati u Multimedijalnom centru 

Općine Kukljica. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Martinović otvara šestu sjednicu Općinskog vijeća, 

pozdravlja prisutne, te daje riječ pročelniku Jedinstvenog upravnog odjela Josipu Burčulu da 

pojedinačnom prozivkom utvrdi nazočnost vijećnika na današnjoj sjednici.  

 

Konstatira se da su na današnjoj sjednici prisutni sljedeći vijećnici:  

Ante Martinović, Luka Milić, Rajna Grzunov, Edison Boško, Dragana Filipi, Milorad Košćica i 

Ante Korčulanić. 

 

Konstatira se da su osim gore navedenih vijećnika na sjednici prisutni: Josip Burčul, pročelnik 

Jedinstvenog upravnog odjela i građani. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća konstatira da je prisutno sedam vijećnika, te da postoji potrebna 

većina za pravovaljano donošenje Odluka.  

 

Pročelnik upravnog odjela obavještava članove vijeća kako je netom prije današnje sjednice 

vijeća SMS-om obaviješten od strane općinskog načelnika Marina Boško da zbog spriječenosti 

neće prisustvovati današnjoj sjednici, te nadodaje kako osim opravdanosti nedolaska navodi i 

zamolbu ukoliko je moguće za ubuduće prethodno usuglašavanje termina odnosno dana i sata 

održavanja sjednice kao što se to trenutno usuglašava samo sa dijelom vijećnika, iz dva razloga 

da mogu prisustvovati svi ili većina pozvanih i drugi razlog prakse upita prije sjednice za termin 

ukoliko vam je bitno da osobno prisustvujem sjednicama u budućnosti. Ovakva praksa sazivanja 

je bila u Kukljici u prošlosti a provodi se i u većini općina, ukoliko moja zamolba nije ostvariva 

svejedno hvala na razumijevanju.  

    

Predsjednik vijeća predlaže sljedeći  

 

D N E V N I   R E D 

 

1. Pitanja i odgovori. 

2. Verifikacija zapisnika sa 5. sjednice Općinskog vijeća. 

3. Donošenje Odluke o prihvaćanju polugodišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Općine 

Kukljica za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2021. godinu. 

4. Donošenje Zaključka o polugodišnjem izvještaju o izvršenju proračuna Dječjeg vrtića 

„Manulica“ za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2021. godinu. 

5. Donošenje Zaključka o polugodišnjem izvještaju o izvršenju financijskog plana „Sabuše“  

d.o.o. za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2021. godinu. 

6. Donošenje Zaključka o polugodišnjem izvještaju o izvršenju financijskog plana 

komunalnog društva „Sabuše II“ d.o.o. za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2021. 

godinu. 

7. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadi troškova za rad 

vijećnicima Općinskog vijeća i njihovih radnih tijela. 
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8. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o imenovanju Vijeća za davanje 

koncesijskog odobrenja na području Općine Kukljica. 

9. Pismo namjere gosp. Željka Cvitkovića za financiranje i izgradnju vodovodne mreže.  

 

Također, predsjednik vijeća predlaže nadopunu predloženog dnevnog reda i to na način da se 

dodaju sljedeće točke:  

10. Donošenje Odluke po zamolbi Dubravke Vujević.  

11. Donošenje Odluke po zamolbi Smiljane Knežević. 

12. Donošenje Odluke o sanaciji oborinskih voda u dijelu Martinovi.  

13. Donošenje Odluke o izgradnji javne rasvjete predio Pod Debra do Gospe od Sniga. 

 

Predsjednik daje na usvajanje predloženu dopunu dnevnog reda. Dopuna prihvaćena jednoglasno 

(7 glasova za). 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Općine Kukljica Ante Martinović daje na usvajanje predloženi 

dnevni red sa prihvaćenom dopunom kako slijedi:  

 

1.  Pitanja i odgovori. 

2. Verifikacija zapisnika sa 5. sjednice Općinskog vijeća. 

3. Donošenje Odluke o prihvaćanju polugodišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Općine 

Kukljica za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2021. godinu. 

4. Donošenje Zaključka o polugodišnjem izvještaju o izvršenju proračuna Dječjeg vrtića 

„Manulica“ za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2021. godinu. 

5. Donošenje Zaključka o polugodišnjem izvještaju o izvršenju financijskog plana „Sabuše“  

d.o.o. za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2021. godinu. 

6. Donošenje Zaključka o polugodišnjem izvještaju o izvršenju financijskog plana 

komunalnog društva „Sabuše II“ d.o.o. za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2021. 

godinu. 

7. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadi troškova za rad 

vijećnicima Općinskog vijeća i njihovih radnih tijela. 

8. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o imenovanju Vijeća za davanje 

koncesijskog odobrenja na području Općine Kukljica. 

9. Pismo namjere gosp. Željka Cvitkovića za financiranje i izgradnju vodovodne mreže.  

10. Donošenje Odluke po zamolbi Dubravke Vujević.  

11. Donošenje Odluke po zamolbi Smiljane Knežević. 

12. Donošenje Odluke o sanaciji oborinskih voda u dijelu Martinovi.  

13. Donošenje Odluke o izgradnji javne rasvjete predio Pod Debra do Gospe od Sniga. 

 

Dnevni red usvojen sa 6 glasova za, nitko protiv, 1 suzdržan (Dragana Filipi).  

 

Ad. 1. 

Pitanja i odgovori. 

 

Predsjednik navodi obzirom da na današnjoj sjednici nije prisutan općinski načelnik neće se 

postavljati pitanja, jer na iste nema tko odgovoriti.  
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Ad.2. 

Predsjednik otvara drugu točku dnevnog reda verifikacija zapisnika sa 5. sjednice Općinskog 

vijeća Općine Kukljica koja se održala dana 27. rujna 2021. godine.  

Predsjednik Općinskog vijeća čita nadopunu zapisnika koju su dobili članovi Općinskog vijeća, a 

koju nadopunu je sačinila vijećnica Rajna Grzunov.  

Predsjednik vijeća traži od pročelnika da zapisnik u roku od sedam dana od održavanja sjednice 

dostavi svim članovima vijeća kako bi isti mogli pregledat sačinjeni zapisnik i dati eventualnu 

primjedbu, a sve u svrhu da se na sjednici vijeća ne gubi nepotrebno vrijeme na čitanje zapisnika.  

 

Pročelnik je prihvatio zamolbu predsjednika vijeća, te navodi kako omaškom ovaj zapisnik nije 

dostavljen odmah nakon njegovog sastavljanja.  

 

Vijećnik Milorad Košćica smatra kako tonski zapis sa sjednice bi trebalo kao nekad ranije 

dostavljat na CD.  

 

Pročelnik navodi kako se tonski zapis dostavlja elektronskom poštom radi uštede vremena i 

troškova.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na verifikaciju pročitani zapisnik sa 6. sjednice Općinskog 

vijeća.  

Zapisnik verificiran sa 6 glasova za, nitko protiv, 1 suzdržan (Dragana Filipi).  

 

Ad. 3. 

Donošenje Odluke o prihvaćanju polugodišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Općine Kukljica 

za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2021. godinu. 

Predsjednik upoznaje vijećnike kako je dana 18.10. 2021. poslao upit da se pošalju informacije sa 

konto kartice koje se tiču ovog polugodišnjeg izvješća. Zatim da je uputio požurnicu dana 

29.11.2021. pa još jednu požurnicu na elektronsku adresu pristupinfo@kukljica.hr ali da do danas 

nije dobio tražene dokumente, te je upitao pročelnika zašto mu se ne odgovara na poslane 

mejlove.  

 

Pročelnik je odgovorio kako će isto biti odgovoreno u što kraćem roku te dostavljeno zakonskom 

zastupniku općine kao ovlaštenoj osobi.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća raspravu o ovoj točki dnevnog reda odgađa za sljedeću sjednicu 

Općinskog vijeća, s obzirom da nema općinskog načelnika kao predlagatelja kao ni potrebnih 

dodatnih materijala za raspravu o ovom izvješću.  

 

Ad.4. 

Donošenje Zaključka o polugodišnjem izvještaju o izvršenju proračuna Dječjeg vrtića 

„Manulica“ za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2021. godinu. 

Kako nitko nije imao primjedbi na predmetno izvješće, općinsko vijeće zaključkom prima na 

znanje predmetno izvješće.  

 

Ad.5. 

Donošenje Zaključka o polugodišnjem izvještaju o izvršenju financijskog plana „Sabuše“  d.o.o. 

za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2021. godinu. 

mailto:pristupinfo@kukljica.hr
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Predsjednik Općinskog vijeća raspravu o ovoj točki dnevnog reda odgađa za sljedeću sjednicu 

Općinskog vijeća, s obzirom da nema općinskog načelnika kao ni traženih potrebnih dodatnih 

materijala za raspravu o ovom izvješću.  

 

Ad.6. 

Donošenje Zaključka o polugodišnjem izvještaju o izvršenju financijskog plana komunalnog 

društva „Sabuše II“ d.o.o. za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2021. godinu. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća raspravu o ovoj točki dnevnog reda odgađa za sljedeću sjednicu 

Općinskog vijeća, s obzirom da nema općinskog načelnika kao ni traženih potrebnih dodatnih 

materijala za raspravu o ovom izvješću.  

 

Ad.7. 

Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadi troškova za rad vijećnicima 

Općinskog vijeća i njihovih radnih tijela. 

Predsjednik Općinskog vijeća riječ daje pročelniku koji pojašnjava izmjene predmetne odluke. 

pročelnik u bitnom navodi kako je ovom izmjenom iz odluke uklonjen dio teksta koji se odnosi 

na naknade službenicima upravnog tijela kad prisustvuju sjednicama izvan radnog vremena, a 

sukladno tumačenju Ministarstva pravosuđa i uprave, prema kojem službenici ne mogu biti dio 

ovakve odluke obzirom da su vijećničke naknade propisane odredbama Zakona o lokalnoj i 

područnoj (regionalnoj) samoupravi.  

Kako nije bilo rasprave po prijedlogu odluke, predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje 

Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o naknadi troškova za rad vijećnicima Općinskog vijeća 

i njihovih radnih tijela.  

Odluka usvojena jednoglasno (7 glasova za).  

 

Ad.8. 

Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o imenovanju Vijeća za davanje 

koncesijskog odobrenja na području Općine Kukljica. 

Predsjednik vijeća navodi kako je imenovani član ispred Lučke kapetanije  Nedjeljko Sjauš otišao 

u mirovinu te je umjesto njega kao predstavnica Lučke kapetanije predložena Ivana Vanjak.  

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o imenovanju Vijeća za davanje koncesijskog 

odobrenja na području Općine Kukljica dana na usvajanje, usvojena jednoglasno (7 glasova za).  

 

Ad.9. 

Pismo namjere gosp. Željka Cvitkovića za financiranje i izgradnju vodovodne mreže. 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje prisutne sa zamolbom gosp. Cvitkovića, navodeći kako je 

isti voljan napraviti elaborat kojim bi se izgradila vodovodna mreža od dijela Rade Kalića, preko 

D110, uz trafostanicu do predjela Zavrh. Predsjednik ističe kako samu projektnu dokumentaciju i 

izvedbu bi gosp. Cvitković financirao svojim sredstvima tako da Kukljica tu neće imati nikakvih 

financijskih troškova.  

 

Vijećnica Rajna Grzunov smatra kako bi s ovim trebalo upoznati mještane kroz oglasnu ploču 

koji u tom predjelu imaju zemlju da znaju što se radi.  

 

Predsjednik vijeća riječ daje direktoru TD Sabuše d.o.o. gosp. Mladenu Lucinu koji se obraća 

svim prisutnim vijećnicima ukratko se predstavljajući.  
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Nadalje, gosp. Lucin ističe kako je dolaskom na mjesto direktora osobno tražio kuda ide 

infrastruktura jer u tom dijelu postoje veliki problemi. Vršila se kontrola tlaka u vodovodnoj 

mreži te od Gospe od Sniga do Cvitkovića je 7 bara, kod gosp. Cvitkovića tlak je 6,5 bara a 20 m 

od njega tlak je 0,5 bara.  

Što se tiče zamolbe gosp. Cvitkovića navodi kako je forma da Kukljica nema financijskih 

troškova u tom zahvatu doba, ali da prema dokumentaciji Kukljice nema tog spoja na 

magistralnom vodu gdje bi se priključila ta dionica, dakle nema uvjeta za izdavanje građevinske 

dozvole. Dalje, što je osobno zamijetio da u svom zahtjevu gosp. Cvitković spominje PHD cijevi 

što Vodovod izbacuje iz upotrebe. Također, navodi da prema Uredbi Vlade RH koja će stupit na 

snagu 1. siječnja 2022. godine Sabuša d.o.o. sa ostalim trgovačkim društvima otoka Ugljana 

spojit će se u roku od šest mjeseci sa društvom Vodovod d.o.o. Zadar. Također, navodi kako ima 

informaciju iz upravnog odjela Zadarske županije zaduženog za izdavanje građevinskih dozvola 

da su zauzeli stav da neće prihvaćati brza i alternativna rješenja.  

Na kraju svog izlaganja navodi kako je na raspolaganju gosp. Cvitkoviću, neka mu se javi te će 

mu osobno pomoći naći adekvatno rješenje.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Martinović navodi kako će Općinsko vijeće dati potporu i 

suglasnost a konačnu riječ imat će struka.  

 

Vijećnica Rajna Grzunov upitala je jeli Cvitković ima projekt.  

 

Mladen Lucin odgovorio je kako Cvitković nema projektnu dokumentaciju već samo skicu, te da 

prije izrade projekta treba tražit uvjete.  

 

Vijećnica Rajna Grzunov upitala je direktora TD Sabuše Mladena Lucina jeli dobio na uvid plan 

vodoopskrbne mreže i kakva je njegova procjena.  

 

Direktor Mladen Lucin navodi kako je cijeli plan ishodovao u roku od 15 dana, te da je načelniku 

rekao da ga iskoristi dok je tu za cijeli taj sustav vodoopskrbe.        

 

Vijećnik Ante Korčulanić navodi kako se gosp. Cvitković na gradski sustav ne može spojiti.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća zatvara raspravu te daje na usvajanje sljedeći:  

 

ZAKLJUČAK 

 

Članak 1. 

Prihvaća se zamolba Željka Cvitkovića da o svom trošku u cijelosti snosi troškove financiranja 

projektiranja i izgradnje vodovodne mreže na k.č. 3934 k.o. Kukljica, sukladno važećim 

propisima i standardima u graditeljstvu.  

 

Članak 2. 

Ovaj zaključak objavit će se u Službenom glasniku Općine Kukljica.  

 

Zaključak usvoje jednoglasno (7 glasova za). 
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Ad.10. 

Donošenje Odluke po zamolbi Dubravke Vujević, predsjednik Općinskog vijeća čita dostavljenu 

zamolbu te daje riječ podnositeljici zamolbe da obrazloži istu.  

Gđa. Dubravka Vujević obrazlaže kako njena nekretnina u Ulici I 1A na državnoj cesti nije 

spojena na odvodnju. Dalje, upoznaje vijećnike kako je sama hitjela financirati spajanje, međutim 

da joj je rečeno da treba kopati cijeli put od njene kuće do predjela Štrkovi i da bi takav zahvat 

košta oko 120.000,00 kuna a što je njoj financijski neprihvatljivo. Također, upoznaje vijećnike i 

sa problemima susjeda koji sami ruše mocire i samo inicijativno šire put. Stoga predlaže vijeću 

da nađu rješenje jeli moguće se spojiti s djela državne ceste D110, a ukoliko nije da joj se 

pomogne financijski izgraditi sustav odvodnje na koji bi se spojila njena nekretnina.  

 

Vijećnica Rajna Grzunov smatra da nema potrebe kopati put do Štrkovi, ako postoji mogućnost 

spajanja sa D110.  

 

Vijećnik Ante Korčulanić navodi kako ne može izvesti priključak preko same ceste jer je brig, ali 

da može uz cestu D110 cca. 50 m do šahta Senke Stipanić.  

 

Direktor Mladen Lucin navodi kako je osobno bio tamo dva puta te da ne može povezati 

probleme sa susjedima i izgradnju kanalizacije. Dalje, navodi ako općina planira uredit neku 

cestu tada prethodno planira i izgradnju infrastrukture. Ovdje konkretno da se radi o uskom 

puteljku, koji je uzak i to najviše u djelu nekretnine gosp. Vujević a što je i legalizirano. Lucin 

smatra kako u ovom slučaju treba odgovorit pozitivno, ali kad se steknu uvjeti financijski i 

prostorni.  

 

Predsjednik vijeća navodi kako Kukljica ima kanalizaciju preko 20 godina, a da je čekala uvjete 

nikad kanalizacije nebi imali kao danas neka mjesta na otoku. Ako Ante Korčulanić da se uz 

cestu može spustiti 50 m cijevi ima da se to riješi.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća predlaže da se usvoji sljedeća   

 

ODLUKA 

 

Članak 1. 

Prihvaća se zamolba Dubravke Vujević te će Općina Kukljica u što skorije vrijeme zatražit tri 

ponude za izvedbu postavljanja cijevi odvodnje u svrhu priključenja objekta Dubravke Vujević 

na javni sustav. Financijska sredstva osigurat će se  u Proračunu Općine Kukljica.  

 

Članak 2. 

Ovaj Odluka objavit će se u Službenom glasniku Općine Kukljica, a stupa na snagu osmog dana 

od dana objave.  

 

Odluka usvojena jednoglasno (7 glasova za). 

 

Ad.11. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara jedanaestu točku dnevnog reda donošenje Odluke po 

zamolbi Smiljane Knežević. Predsjednik čita dostavljenu zamolbu. Zamolbom gđa. Smiljana 

Knežević traži da se riješi problem oborinskih voda koje prilikom jakih kiša ulaze u njen objekt i 
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to nakon asfaltiranja ulica. Do sada da su imali dvije poplave te su problem pokušali riješit sami 

postavljajući rešetke, međutim isto nije dovoljno.  

Predsjednik vijeća navodi kakao je sama Gđa. Knežević zatražila ponudu od pravne osobe 

Blagdan d.o.o. te ista iznosi 6.900,00 kuna. 

 

Vijećnik Ante Korčulanić navodi kako je tu jedino rješenje stavit rešetke sa većim kanalom.  

 

Predsjednik vijeća predlaže da se čovjeku izađe u susret i da se to kvalitetno riješi.  

 

Vijećnica Rajna Grzunov predlaže da općina zatraži dvije ponude i neka riješi problem.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća predlaže sljedeću 

 

ODLUKU 

 

Članak 1. 

Općina Kukljica pronaći će adekvatno rješenje kojim će se riješit problem oborinske odvodnje 

kod objekta gđa. Smiljane Knežević, te će zatražit tri ponude ponuditelja radi utvrđivanja troška 

zahvata u prostoru.   

Financijska sredstva osigurat će se  u Proračunu Općine Kukljica.  

 

Članak 2. 

Ovaj Odluka objavit će se u Službenom glasniku Općine Kukljica, a stupa na snagu osmog dana 

od dana objave.  

 

Odluka usvojena jednoglasno (7 glasova za). 

 

 

Ad. 12. 

Predsjednik otvara dvanaestu točku dnevnog reda donošenje Odluke o sanaciji oborinskih voda u 

dijelu Martinovi.  

Predsjednik Općinskog vijeća pokazuje fotografije dijela Martinovih nakon jakih kiša i poplave 

koje nastanu, a koje onemogućuju izlazak iz obiteljskih kuća u tom djelu. Predsjednik smatra da 

se ovo treba hitno riješit, te predlaže sljedeću  

 

ODLUKU 

 

Članak 1. 

Općina Kukljica zatražit će tri ponude ponuditelja te će izvesti zahvat kojim će se riješit  problem 

oborinske odvodnje  u predjelu Martinovi.  

Financijska sredstva osigurat će se  u Proračunu Općine Kukljica.  

 

Članak 2. 

Ovaj Odluka objavit će se u Službenom glasniku Općine Kukljica, a stupa na snagu osmog dana 

od dana objave.  

 

Odluka usvojena jednoglasno (7 glasova za). 



8 

 

Ad.13. 

Donošenje Odluke o izgradnji javne rasvjete predio Pod Debra do Gospe od Sniga. Predsjednik 

Općinskog vijeća upoznaje vijećnike da mu se obratila gđa. Brdek koja u predjelu Pod Debra ima 

nekretninu te iznijela problem nedostataka javne rasvjete u tom dijelu. Predsjednik smatra kako je 

ista rasvjeta u djelu Pod Debra do Gospe od Sniga potrebna jer na tom pravu ima ljudi koji šetaju 

a i radi se o građevinskoj zoni. 

Stoga predsjednik vijeća predlaže donošenje sljedeće  

 

ODLUKE 

 

Članak 1. 

Provest će se javna rasvjeta u predjelu Pod Debra od zadnjeg postojećeg kandelabara (objekt 

Večeslav Mavra) do crkve Gospe od Sniga. 

 

Članak 2. 

Ovaj Odluka objavit će se u Službenom glasniku Općine Kukljica, a stupa na snagu osmog dana 

od dana objave.  

 

Odluka usvojena jednoglasno (7 glasova za). 

 

 

 Završeno u 19.20 sati.  

 

 

Tonski zapis sjednice čuva se u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kukljica.  

 

 

 

ZAPISNIČAR      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 

Josip Burčul                      Ante Martinović   

      

 

        

   

 

     


